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I 2023 har vi haft et lidt mere fredeligt år end 2022, i hvert fald i forhold til trafikale forhold,
selvom der dog er sket lidt arbejde ude på selve Jernaldervej - til gengæld har vi oplevet
masser af nedbør, både vådt og hvidt, der til tider har gjort det spændende at komme rundt i
afdelingen.

Vi har haft vores sædvanlige container til haveaffald, der kom tilbage, hvor den plejer at
være - og blev benyttet flittigt.

Vi måtte desværre endnu en gang vedligeholde vores basketkurv. Vi har nu udskiftet pladen
med en forhåbentligt stærkere model - der i tilgift er betydelig billigere i anskaffelse.

Som aftalt på sidste generalforsamling, så er der sat løg i kanten af græsarealet mellem 310
og 312. Vi afventer spændt hvordan det kommer til at se ud til foråret (der jo forhåbentligt
allerede er gået i gang).

Endelig har bestyrelsen brugt en betydelig mængde krudt på at indhente og bearbejde tilbud
og information, som forberedende arbejde til vedligehold af slidlaget på vores fællesveje.
Detaljerne vil blive gennemgået under det relevante punkt, men jeg vil bare her udtrykke mit
håb om, at vi har fremskaffet tilstrækkeligt materiale til at generalforsamlingen kan træffe en
oplyst beslutning om spørgsmålet. Ligeledes håber jeg, at der kan stilles en ny bestyrelse,
der kan føre opgaven til fuldførelse.


